# 正反面印刷,风琴折,90\*120mm

智能遥控打窝船



### "渔"悦生活由我智创

點体采用ABS工程塑料 , 无毒、无味,兼有韧、硬、刚的特性,有超强的抗冲击度和耐磨性不易磨损,抗划痕性强,能长期保持如新的色泽,还具有很好的抗化学污染性,更易于清洁!

专用电路和专用数码自动调频遥控装置,彻底解决多条传航行时相互干扰,遥控距离近、

单体流线船体设计,整船做了防水处理,能有效防止各类渗透漏水现象,3-4级风照常行驶!

◆续航能力强

低噪音、低耗能,可连续航行2小时!

操作简单、稳定性强、无极变速,前进、后推、左右转弯灵活自如!

### 配件介绍:

1文///1073 夜航指示灯帮助钓鱼者在夜晚操作时能辨别航行方向,并起到诱鱼的效果。

◆谣控器

遥控距离★★★★★ 遥控距离300米左右。

加149 动作:前进、后推、左右转弯,抛洒鱼饵拖带投放鱼饵。 控制灵敏精准,并可抗击3-4级风浪。

### "渔"悦生活由我智创



# "渔"悦生活由我智创



 配对时船体必须放在平地上,长按遥控器OK键的同时并打开电源键,再打开船体开关大概 1秒钟遥控器发出"滴 滴 滴"3声。方可松开OK键,配对成功。

● 使用遥杆控制马达转速,遥杆上下调节马达前进后退转速,左右调节马达直线行驶,分二种情况: 選杆上下位置停在中间点时,此时船为停止状态,向左或向右拨动選杆,此时右或左马达停止 转动,左或右马达按比例从0%(马达能推动船最小转速)~100%调速转动,主要用于原地打转。

● 当向上或向下拨动遥杆,左右马达转速按比例从0%~100%转动,此时向左或向右偏动遥杆,左 石马达转速全微潮。 例如:当遥托展中时,向上推动遥杆到80%位置,此时左右马达转速在80%,如果将遥杆慢慢向 右偏,此时右边马达转速还是80%,左边马达转速可以从80%调小到0%,主要用于控制偏航问题。

### 定读巡航模式

可拆卸拉杆

用于拖钩拖网

在 医细胞保料。 多 当選杆運控船向前或向后行驶时,按一下遥控器上定速巡航键,松开遥杆后,船按当前设定转速 行驶。当船在停止模式时,定速巡航键没有功能。 当在定速巡航模式时,将遥杆向左或向右拨动,此时可以微调左右马达转速。例如:向左拨动遥

- , 此时右马达转速会加1.按住遥杆不放 , 当右马达转速加到最大时没有办法在加大转速时 , 左 马达转速会减1。在定速巡航模式,在按一下定速巡航键,会解除定速巡航模式。

当遥控器电压低于2.3v时,遥控器上LED慢闪,表示遥控器电池低压。

### "渔"悦生活由我智创

人机工学单手遥控手柄



### 电池使用与充电说明:

主机电池(标配)

◆ 电源接口与电池连接

◆ 充电器充电

### "渔"悦生活由我智创

### 保养维护:

◆遥控器 在长时间不使用时请取出电池。

每次使用完要检查马达是否有缠绕杂物

- 件 使用完毕后请擦拭水分保持船体的干燥和清洁。 电池在长时间不使用时请取出并充电存放。 不要跟腐蚀性液体和物品一起存放。 请勿靠近高温物体。



用刃非近同血物(P)。 不用时,请将打窝船放置在配套的袋子中存放起来,以防沾尘土。







### "FISH" IS A LIFE OF MY LIFE

### Accessories Introduction

Motor

turn radiusturn radius 0.8-1.0M

Night Light

the night light can help to fish-men to distinguish the

direction and seduce the fish

•Remote Controller

remote control distance

remote control distance above 300M

◆Boat Body

direction: forward, back, right and left turn, release the bait control flexibly and precisely, can resist the wave about 3-4 level."

### Features Introduction:

Best Quality

The boat adopts the ABS which is without the poison and smell. the ABS is with the strong anti-resistant and abrasion resistance, the boat color can be kept a long time. It is easy to clean as the ABS can beats the chemical pollution.

◆Professional Digital Full Automatic FM Device

It can solve the phenomenon: interference of a few boats sailing; short distance of remote controlling;out of control to pick up

### "FISH" IS A LIFE OF MY LIFE

•Resistant the Strong Wind and Wave

Two motors design, it is with the waterproof function. It can stop the the boat from the water, the boat can run well and normally under 5 class wind.

Long Time Lasting

Simple operation, stability is strong, change the speed and direction

Introduction to hull



"FISH" IS A LIFE OF MY LIFE



Remote Controller Details

### "FISH" IS A LIFE OF MY LIFE

Remote Controller Matches to the Boat :

• When pairing, the hull must be on the flat ground

Switch the power of the boat's witch the power of the remote controller, press the learning button long time enough and hear the voice of the ""be" which indicates that the matching signal is going on." switch the power of the receiver, and the LED indicator of the receiver is flashing, this means the matching is successful.

Normal Remote Control Mode::

Using the rocker control the motor. Rocker up and down adjust the motor forward, backward

and rotation speed. Left and right adjust the motor straightly, there are two kinds of

circumstance as follows:

• The rocker is at the middle of the up and down position, the boat is at the sate of the stopping.

The rocker is to the left or right, the left or the right motor stops turning. The left or right motor is from 0% (the motor can drive the ship at the minimum speed) to 100% speed rotation,

• When the rocker is to the up or down, the left and right motors will rotate from 0% to 100%, speed rotation, it is mainly used for spiraling.
• When the rocker is to the up or down, the left and right motors will rotate from 0% to 100%, at this time, the left and right motors will adjust the rotation speed slightly if the rocker is to left or right. For example, when the rocker is at the middle, push up the rocker to the 80% position, the left and right motor speed is at 80%. The right motor speed is still 80% if the rocker is shifted to the right slowly, and the left motor speed can be adjusted from 80% to 0%, this operation

### Constant Speed Cruise Mode:

.onstant speed cruise mode.

When the remote control bait boat moves forward or backward, press the cruise button on the remote controller, release the rocker, and the boat will run at the current speed. When the boat is in stopping mode, the cruise button is without any function. When in constant speed cruise mode, can adjust the left and right motor speed under moving the rocker to the left or right.

For example: pull the rocker to the left, then the right motor speed will be increased by 1, press and hold the rocker, when the right motor speed increases to the maximum, there is no way to increase the speed, the left motor speed will be decreased by 1. The cruise mode will be removed by pressing the cruise button.

Voltage Indication:

• The LED on the remote controller will flash slowly which is showing the low battery voltage of the remote controller when the voltage of the remote controller is lower than 2.3v

### Instruction to the battery usage and charging

The power interface is connected with the battery



### "FISH" IS A LIFE OF MY LIFE

Ergonomic remote control handle



please kindly take out the battery if there is a long time for leaving unused.

Check the motor for debris after each use.

1.please keep dry and clean for the boat after using the boat.

2.please take out the battery and keep well if do not use the boat. 3.please do not put the boat with the corrosive liquid.

4.Do not close to the high temperature target.

5.please put the boat into the bag to keep the boat from the dusty if do not









Smart Remote Control Fishing Bait Boat

## FCC Warning

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject to the following two conditions:

(1) This device may not cause harmful interference, and (2) this device must accept any interference received, including interference that may cause undesired operation.

NOTE 1: This equipment has been tested and found to comply with the limits for a Class B digital device, pursuant to part 15 of the FCC Rules. These limits are designed to provide reasonable protection against harmful interference in a residential installation. This equipment generates, uses and can radiate radio frequency energy and, if not installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful interference to radio or television reception, which can be determined by turning the equipment off and on, the user is encouraged to try to correct the interference by one or more of the following measures:

- Reorient or relocate the receiving antenna.
- Increase the separation between the equipment and receiver.
- -Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to which the receiver is connected.
- -Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

NOTE 2: Any changes or modifications to this unit not expressly approved by the party responsible for compliance could void the user's authority to operate the equipment.

The device has been evaluated to meet general RF exposure requirement. The device can be used in portable exposure condition without restriction.